
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 9. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 382
Kan ministeren oplyse, hvorfor det tog DSB 2 måneder fra den 13. september
2017 at få rettet op på problemerne med ME 1532?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand

1/1

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2017-18
TRU Alm.del  Spørgsmål 382
Offentligt


